



fluctuating images is a platform for the presentation of and reflection on (media) art and design. Our aim is to foster a fruitful exchange between aesthetic and discursive approaches to the multilayered challenges presented by our technology- and media-driven world from a global and decolonial perspective. fluctuating images manifests itself mainly through screenings, talks, lectures, performances, and concerts, as well as printed and online publications. Our working method relies on collaborations between individuals, groups, and institutions, locally as well as internationally. We are an independent, non-commercial, non-profit association.

fluctuating images ist eine Plattform für die Präsentation und Reflexion von (Medien-)Kunst und Design. Unser Ziel ist es, den Austausch zwischen ästhetischen und diskursiven Ansätzen zu fördern, die sich den vielschichtigen Herausforderungen unserer von medialen Technologien geprägten Welt aus globaler und dekolonialer Perspektive nähern. fluctuating images manifestiert sich hauptsächlich in Screenings, Präsentationen, Vorträgen, Performances und Konzerten sowie in Print- und Online-Publikationen. Unsere Arbeitsweise beruht auf Kollaboration, mit Individuen, Gruppen und Institutionen, sowohl lokal, als auch international. Wir sind ein unabhängiger, nicht-kommerzieller Verein.

More information / Mehr Informationen:

<http://www.fluctuating-images.de>

Kontakt:

Dr. Cornelia Lund

Dr. Holger Lund

fluctuating images

contemporary media art e.V.

Willdenowstrasse 10

13353 Berlin

[+49] (0)30 / 88760893

[+49] (0)163 / 2875953 (Holger Lund)

[+49] (0)163 / 2875954 (Cornelia Lund)